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Protokół nr 12/16 
posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych 

Rady Miejskiej w Węglińcu  
z dnia 19 lutego 2016 r  

miejsce posiedzenia – sala narad Urzędu GiM W ęgliniec  
 
 

       Przewodnicząca komisji–radna Bożena Wajda o godz. 10.05 otworzyła posiedzenie. 
Powitała wszystkich zebranych.  
Spośród pięcioosobowego składu komisji w posiedzeniu uczestniczyło czworo radnych. 
Nieobecny, usprawiedliwiony radny Tomasz Szymański. Lista obecności członków komisji 
stanowi zał. nr 1, a osób zaproszonych i uczestniczących w posiedzeniu-zał. nr 2.  
 
Następnie Przewodnicząca przypomniała porządek obrad zawarty w zaproszeniu na komisję 
(zał. nr 3). Uwag nie wniesiono i w/w porządek został przyjęty jednogłośnie, 4 głosami „za”.  
 
Zgodnie z nim przystąpiono do omawiania pierwszego tematu tj. FUNKCJONOWANIE 

WIELOSPECJALISTYCZNEGO SZPITALA SP ZOZ W ZGORZELCU Z UWZGLĘDNIENIEM POTRZEB 

MIESZKAŃCÓW GMINY WĘGLINIEC. Pisemna informacja w tej sprawie, stanowi zał. nr 4. 
W trakcie dyskusji zasygnalizowano niepokojącą mieszkańców Czerwonej Wody informację 
o planowanym zamknięciu, w miesiącu czerwcu, gabinetu stomatologicznego.  
Burmistrz Gminy i Miasta Stanisław Mikołajczyk poinformował, iż w związku z udziałem, w 
dniu dzisiejszym, w posiedzeniu Społecznej Rady przy Wielospecjalistycznym Szpitalu 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej wystąpi o wyjaśnienie tej sprawy.  
Przewodnicząca komisji zwróciła się do Burmistrza o złożenie na posiedzeniu w/w Rady 
kolejnego pytania o to, dlaczego szpital mając oddział onkologiczny nie ma hospicjum 
domowego. Dodała, że pacjenci wymagający tego typu opieki, po wypisaniu z oddziału 
kierowani są do Bolesławca, do firmy prywatnej.  
Kolejna podniesiona w trakcie dyskusji sprawa dotyczyła utworzenia terenie gminy punktu 
rehabilitacyjnego. Wskazując na tego typu potrzeby, prowadząca posiedzenie poinformowała, 
że w ubiegłym roku, w Pieńsku, gdzie również rehabilitowani są mieszkańcy gminy 
Węgliniec, wykonano ok. 3 tysięcy zabiegów, a w Zgorzelcu wykonuje się ich jeszcze więcej. 
Ponadto zwrócono uwagę na potrzebę podjęcia działań, które spowodują, iż w ośrodku w 
Czerwonej Wodzie pediatra będzie przyjmował dwa razy w tygodniu.  Omówiono 
wymienione przez Dyrektor WS SP ZOZ, w złożonej pisemnej informacji, potrzeby 
remontowe w ośrodkach w Czerwonej Wodzie i w Ruszowie. Zapoznano się również z 
informacjami nt. aktualnej sytuacji związanej z toczącą się w sądzie rozprawą o eksmisję 
lokatorów mieszkania znajdującego się w obiekcie ośrodka zdrowia w Czerwonej Wodzie.  
 
Przechodząc do drugiego tematu INFORMACJA NT. PROBLEMÓW OPIEKI HOSPICJUM DOMOWEGO 

ORAZ OPIEKI DŁUGOTERMINOWEJ NAD PACJENTAMI PRZEBYWAJĄCYMI W DOMU, Przewodnicząca 
komisji podkreśliła, iż chciałaby żeby każdy, kto ma potrzebę samodzielnego sprawowania 
opieki nad chorym i nie chce oddawać chorego do hospicjum stacjonarnego, miał wsparcie i 
pomoc w ramach hospicjum domowego. Podkreśliła, iż są przygotowane pod tym kątem 
pielęgniarki. Jednak ZOZ musiałby podjąć działania w kierunku uruchomienia tego typu 
działalności.  
Pisemna informacja Praktyki Lekarzy Spółka Jawna  w Węglińcu stanowi zał. nr 5.  
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Kolejnym, drugim tematem była INFORMACJA O WYKONANYCH SZCZEPIENIACH PRZECIW GRYPIE  
Pisemna informacja, stanowi zał. nr 6.  
Dodatkowo Przewodnicząca komisji podkreśliła, że szczepienia cieszą się zainteresowaniem, 
a wszystkie zakupione przez gminę szczepionki są wykorzystane.   
Dyskusji nie podjęto w związku z czym temat zamknięto. 
 
Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do realizacji punktu czwartego INFORMACJA O 

WDROŻONYM PROGRAMIE OTYŁOŚCI U DZIECI” . Pisemna informacja, stanowi zał. nr 7.  
Przewodnicząca komisji podkreśliła, że zainicjowane przy udziale miejscowych szkół 
działania ukierunkowane na zapobieganie otyłości u dzieci oraz naświetlenie tego problemu 
okazały się bardzo potrzebne. Trwające nadal indywidualnie konsultacje z dietetykiem 
dziecięcym  odbywają się już na koszt rodziców.  
W trakcie wymiany zdań podkreślono, że najważniejszą rzeczą jest uświadomienie problemu 
rodzicom. Wskazano także na prowadzone w szkole w Czerwonej Wodzie działania, jak 
rozdawanie dzieciom warzyw dwa razy w tygodniu.  
 
W punkcie SPRAWY RÓŻNE, Przewodnicząca komisji nawiązując do podniesionej wcześniej 
sprawy punktu rehabilitacyjnego poddała pod głosowanie następującego wniosku:  

       Komisja wnioskuje o wystąpienie Burmistrza do ZOZ w Zgorzelcu oraz NFZ z  
       wnioskiem o uruchomienie na terenie gminy Węgliniec punktu rehabilitacyjnego na  

bazie pomieszczeń udostępnionych przez gminę.  
W/w wniosek został podjęty jednogłośnie, 4 głosami „za”.  
 
              W związku z tym, że porządek obrad został wyczerpany, o godz. 10.40 prowadząca 
obrady zamknęła posiedzenie. 
 
 
 
 
       PRZEWODNICZĄCA KOMISJI  
 
                 (-) BOŻENA WAJDA  
 
 
 
 
 
 
 
Protokółowała; 
 
M.Janczak-BRM  
Węgliniec 11 kwietnia 2016 r 

 

 

 

 


